
PROTOKÓŁ NR XXXIII/2018 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 08 lutego 2018 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Robert Lewandowski  
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1330. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXXIII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich 
uczestników sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomoc-
nych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wyboru Sekretarza. 
Wiceprzewodnicząca rady Maria Rybka zgłosiła kandydaturę radnej Agnieszki 
Ptak. 
Radna Agnieszka Ptak wyraziła zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza.  
Radni 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radną Agnieszkę Ptak 
Sekretarzem. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz w sprawie zmiany porządku obrad oddał głos 
dla Pana Roberta Lewandowskiego Burmistrza Gminy Żmigród. 
Burmistrz Robert Lewandowski postawił wniosek w sprawie wprowadzenia do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/273/10 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 2 czerwca 2010r. w sprawie zaliczenia dróg 
położonych na terenie Gminy Żmigród do kategorii dróg gminnych o nr 
ewidencyjnych : 118/2, 118/3, 190, 191, 192/1, 192/2, 192/3, 193, 209 obrębu 
Kanclerzowice. Drogi o nawierzchni asfaltowej zostały zbudowane w 2017r. i łączą 
się z drogą powiatową w kierunku Osieka. Na zakończenie Burmistrz postawił 
wniosek o rozszerzenie porządku obrad o w/w projekt uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie do radnych, czy są 
uwagi lub wnioski do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków do porządku obrad.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie wniosku 
złożonego przez Burmistrza Roberta Lewandowskiego w sprawie wprowadzenia do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/273/10 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 2 czerwca 2010r. w sprawie zaliczenia dróg 
położonych na terenie Gminy Żmigród do kategorii dróg gminnych. 



Wniosek został przyjęty 14 głosami „za”. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Dwujęzycznych       
w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.290.2018 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie ustalenia kryteriów obowiązujących                  
w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola , oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych, publicznych  innych form 
wychowania przedszkolnego oraz do klas pierwszych szkół podstawowych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”), 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.291.2018 
   

Projekt uchwały nr 3 w sprawie określenia wysokości opłat w Gminie Żmigród 
za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.292.2018 
 

Na sesje przybył radny Rafał Zagórski  
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie rozstrzygnięcia uwag Pana Daniela Jaroscha, 
Plantag sp..z o.o., ul. Parkowa 4a Żmigród, złożonej w dniu 23.03.2015r. do 
projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
północno-wschodniej części miasta Żmigród wyłożonego do publicznego 
wglądu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.293.2018 
 



Projekt uchwały nr 5 w sprawie rozstrzygnięcia uwag Dolnośląskiego Zespołu 
Parków Krajobrazowych złożonych do projektu zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla północno-wschodniej części miasta 
Żmigród  wyłożonego do publicznego wglądu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (15 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.294.2018 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północno-wschodniej 
części miasta Żmigród z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (15 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.295.2018 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla północno-wschodniej części miasta 
Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (15 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.296.2018 
 

Projekt uchwały nr 8 w sprawie przyznania dotacji na roboty budowlany przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków.    

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.297.2018 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2018 i lata następne. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      2 głosami „wstrzymującymi”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.298.2018 
 



Projekt uchwały nr 10 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      2 głosami „wstrzymującymi”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.299.2018 
 

Projekt uchwały nr 11 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej           
w Żmigrodzie na 2018 rok. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.300.2018 
 

Projekt uchwały nr 12 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Żmigrodzie na 2018 rok. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję z wnioskiem o zmianę: 

 w II kwartał w pkt. 1 o brzmieniu „Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w Szkołach 
na terenie Gminy Żmigród ( łącznie z Komisją Oświaty) „ dopisać „i Komisją 
Budżetu”  

Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosownia zmiany w planie 
pracy Komisji Rewizyjnej. 
Radni wprowadzoną zmianę przyjęli jednogłośnie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz 
z przyjętą zmianą. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.301.2018 
 

Projekt uchwały nr 13 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie na 2018 rok. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję z wnioskiem o zmianę: 
w planie pracy Komisji Socjalnej: 

 zmienić w pkt. 6 brzmienie tiret na „funkcjonowanie szkół po wdrożeniu reformy”, 

 wykreślić w pkt.7 tiret o brzmieniu „reforma oświaty” błąd pisarski,   

 dodać, jako punkt 9 o brzmieniu „Funkcjonowanie GOPS-u”, a punkt 9 i kolejne 
zmienią swoją numerację. 

w planie pracy Komisji Budżetu: 

 zmienić brzmienie pkt. 4 na „Podsumowanie reformy oświaty( wspólnie z komisją 
oświaty) ” i dodać tiret o brzmieniu „funkcjonowanie szkół po wdrożeniu reformy”, 

 zmienić w treści pkt. 12 słowo „nowopowstałego basenu przy szkole” na                 
„ budowanego basenu przy szkole” 

w planie pracy Komisji Rolnictwa: 



- zmienić brzmienie pkt. 2 na „Spotkanie z przedstawicielem Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego „Wody Polskie”  
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosownia zmian w planie 
pracy Komisji Socjalnej, Komisji Budżetu i Komisji Rolnej.  
Radni wprowadzone zmiany przyjęli jednogłośnie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz 
z przyjętymi zmianami 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.302.2018 
 

Projekt uchwały nr 14 w sprawie  zmiany uchwały nr XXXVII/273/10 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 2 czerwca 2010r. w sprawie zaliczenia dróg 
położonych na terenie Gminy Żmigród do kategorii dróg gminnych. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że projekt uchwały został 
wprowadzony na sesji przez Burmistrza Roberta Lewandowskiego.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.303.2018 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad informacji i sprawozdań. 
Burmistrz Robert Lewandowski złożył informację z podjętych zarządzeń za okres 
od 21 grudnia 2017r. do 08.02.2018r.. W tym czasie zostało podjętych 26 zarządzeń. 
1) dwa zarządzenia w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami                  

i paragrafami w budżecie Gminy Żmigród na 2017r. 
2) dwa zarządzenia w sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród na 2017r.: 

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 109.420,-zł.   Po zmianach 
dochody budżetu Gminy Żmigród wynoszą 72.578.349,93zł, a wydatki wynoszą 
75.521.361,93zł,  

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 2 tys. zł.   Po zmianach 
dochody budżetu Gminy Żmigród wynoszą 72.580.349,93zł, a wydatki wynoszą 
75.523.361,93zł. 

3) dwa zarządzenia w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami                 
i paragrafami w budżecie Gminy Żmigród na 2018r. 

4) w sprawie ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na realizację zadań 
publicznych Gminy Żmigród na 2018r. w zakresie:  

 kultury fizycznej,  

 nauki, edukacji oświaty i wychowania, 

 integracji społecznej, 

 zadań z zakresu Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, 

 promocji i ochrony zdrowia 

 zadań propagujących upowszechnianie turystyki 

 pomocy społecznej, 

 kultury sztuki oraz ochrony dziedzictwa narodowego.  
5) w sprawie wydzielenia lokalu socjalnego z mieszkaniowego zasobu Gminy 

Żmigród położonego w miejscowości Dębno 19/5 o łącznej powierzchni użytkowej 
36,02 m2, 



6) cztery zarządzenia w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz 
najemców lokali mieszkalny stanowiących własność Gminy Żmigród wraz ze 
sprzedażą procentowego udziału w gruncie w Żmigrodzie: ul. Kolejowa 15/6, ul. 
Poprzeczna 5/3, ul. Rybacka 23/7, Kolejowa 13/2, 

7) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na 
czas nieokreślony na rzecz Czesława Bagińskiego ogródek – część działki nr 5 
AM6 obręb Żmigród o pow.0.03 ha  

8) w sprawie powołania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
składzie: przewodniczący Ewelina Kondracka, z-ca przewodniczącego Halina 
Szaniawska, sekretarz Barbara Łakomy, członkowie: Zofia witkowska, Marcin 
Horbik, 

9) w sprawie upoważnienia p. Eweliny Kondrackiej Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do realizacji zadań z zakresu świadczeń           
z funduszu alimentacyjnego oraz do prowadzenia wywiadu środowiskowego           
i odebrania oświadczenia majątkowego,  

10) w sprawie upoważnienia p. Eweliny Kondrackiej Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do podejmowania działań wobec dłużników 
alimentacyjnych, prowadzenia postępowania i wydawania w tych sprawach 
decyzji, 

11) w sprawie upoważnienia p. Eweliny Kondrackiej Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do załatwiania spraw i wydawania decyzji 
administracyjnych dotyczących potwierdzenia prawa do świadczeń opieki 
zdrowotnej świadczeniobiorców, 

12) w sprawie upoważnienia p. Eweliny Kondrackiej Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do prowadzenia postępowań w sprawach 
świadczenia wychowawczego, a także do wydawania w tych sprawach decyzji,  

13) w sprawie zatrudnienia p. Eweliny Kondrackiej na stanowisku Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie na czas określony od dnia 
16 stycznia 2018r. do 15 lipca 2018r., 

14) w sprawie udzielenia p. Ewelinie Kondrackiej Kierownikowi Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Żmigrodzie pełnomocnictwa do dokonywania czynności 
prawnych związanych z prowadzeniem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej    
w Żmigrodzie w granicach zwykłego zarządu, 

15) w sprawie upoważnienia p. Eweliny Kondrackiej Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do prowadzenia postępowań w sprawach 
świadczeń z funduszu alimentacyjnego, a także do wydawania w tych sprawach 
decyzji, 

16)  w sprawie odwołania z dniem 16.01.2018r. p. Eweliny Kondrackiej z funkcji 
Pełnomocnika Burmistrza ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gminie Żmigród, 

17) w sprawie odwołania z dniem 16.01.2018r. p. Eweliny Kondrackiej z funkcji 
Pełnomocnika Burmistrza ds. Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żmigród,  

18)   w sprawie upoważnienia p. Anny Skierewskiej Inspektora ds. wymiaru podatków 
do podpisywania w imieniu burmistrz decyzji w sprawie zobowiązań podatkowych 
w podatku rolnym, leśnym i od nieruchomości za 2018r. 

19) w sprawie upoważnienia p. Lucyny Hen Inspektora ds. wymiaru podatków do 
podpisywania w imieniu burmistrz decyzji w sprawie zobowiązań podatkowych      
w podatku rolnym, leśnym i od nieruchomości za 2018r., 

20) w sprawie skierowania projektów uchwał do Rady Miejskiej w Żmigrodzie.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 



sprawozdanie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Interpelacji i zapytań Radnych.  
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytanie do Dyrektora ZPK w sprawie 
kosztów koncertu Dawida Kwiatkowskiego, który odbył się w Żmigrodzie. 
Radny Karol Kalinka skierowała zapytanie, które zgłaszali mieszkańcy, a dotyczyło 
pojemników na popiół. Kiedy pojemniki zostaną dostarczone dla mieszkańców, którzy 
ich nie otrzymali. Ponadto brak kółek przy pojemnikach na popiół, utrudnia ich 
wystawienie do odbioru z posesji, kiedy kółka zostaną zamontowane do pojemników. 
Pani Małgorzata Hołówka Prezes Zarządu MZGK udzieliła odpowiedzi na 
zapytania radnego Kalinki. 
Kółka do pojemników:  
Spółka posiada kółka i zostaną one dostarczone dla mieszkańców, którzy posiadają 
pojemniki.  
Pojemniki na popiół:  
Mieszkańcy, którzy zostali wpisani na listę oczekujących na pojemnik, zostaną 
poinformowani o możliwości odbioru pojemnika z siedziby spółki MZGK.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zapytał, czy każdy, kto dostanie kółka do 
pojemnika będzie musiał sam je zamontować.  
Pani Małgorzata Hołówka Prezes Zarządu MZGK poinformowała, jeżeli właściciel 
posesji zgłosi potrzebę montażu kółek, to zostanie to wykonane przez pracowników 
MZGK. 
Pan Dariusz Skiba Dyrektor ZPK w Żmigrodzie udzielił odpowiedzi na zapytanie 
radnego Andrzejewskiego. Głównym celem organizowania tego typu imprez jest 
wychodzenie naprzeciw potrzebom mieszkańców naszej gminy. Koncert Dawida 
Kwiatkowskiego odbył się 20 stycznia 2018r. w Żmigrodzie, a został zorganizowany 
na życzenie młodszej społeczności mieszkańców oraz dla uatrakcyjnienia okresu ferii 
zimowych. Hala sportowa przy Zespole Szkół Dwujęzycznych w Żmigrodzie została 
wybrana na przeprowadzenie koncertu, ponieważ został zaplanowany, jako impreza 
masowa na ok. 1000 osób. Koszty imprezy masowej są zwiększone, ponieważ jest to 
związane z zabezpieczeniem ochrony, czyli zapewnieniem bezpieczeństwa 
uczestników koncertu.  Zespół Placówek Kultury przeprowadził kampanię, aby na 
koncert przyszło jak najwięcej osób z naszego i sąsiedniego województwa. Koszty 
koncertu organizowanego przez Zespół Placówek Kultury zostały skalkulowane tak, 
aby wyjść na zero, ponieważ nie jest to firma prywatna, która jest nastawiona na 
dochód. Bilet na koncert kosztował 47 zł, który można było zakupić w internecie oraz 
kasie ZPK.  Biletów zostało sprzedanych 301, co dało 14.147,00 zł dochodu.  Koszt 
koncertu wyniósł 50 tys. zł, na które złożyło się: wynagrodzenie artysty, wysokości 
nie można ujawniać jest to zapis umowy, technika, hotel, wyżywienie, ochrona, patrol 
medyczny.  
Radny Karol Kalinka zwrócił się do Dyrektora ZPK, że koncert został 
zorganizowany na życzenie mieszkańców.  Radny poprosił o informację, jaki to miało 
charakter, czy zostało złożone na piśmie, czy ustnie, ponieważ chciałby, aby został 
zorganizowany koncert METALIKI, zakończył radny.  
Pan Dariusz Skiba Dyrektor ZPK w Żmigrodzie odniósł się do zapytania radnego 
Kalinki wyjaśniając, że w dobie internetu i różnego rodzaju komunikatorów takie 
informacje docierały oraz przez wydział promocji, który jest w Urzędzie, że koncert 
Dawida Kwiatkowskiego będzie fajnym wydarzeniem. Ponadto zostało zrobione 
rozeznanie w innych miasta, jak to się odbywało i jakie było zainteresowanie tego 
typu koncertem. Dyrektor powiedział, że też chciałby zobaczyć koncert METALIKI, 



ale ZPK nie ma takich możliwość. Na zakończenie Dyrektor powiedział, że koncert 
Dawida Kwiatkowskiego był udany i było to fajne wydarzenie.  
Radny Patryk Andrzejewski zapytał dyrektora ZPK, czy została przeprowadzona 
analiza ilości koncertów Dawida Kwiatkowskiego. 
Pan Dariusz Skiba Dyrektor ZPK w Żmigrodzie odniósł się do zapytania radnego 
Andrzejewskiego wyjaśniając, że była przeprowadzona analiza, gdzie Dawid 
Kwiatkowski występował, jak koncerty wyglądały i ile osób było na koncertach. 
Koncert Dawida Kwiatkowskiego został zorganizowany, ponieważ w okresie ferii ZPK 
stara się coś zaproponować dla dzieci i młodzieży.  
Radny Rafał Zagórski skierował do p. Katarzyny Lech Dyrektora ZSD w Żmigrodzie 
zapytanie czy p. Ludwik Łyczakowski jest trenerem na emeryturze, czy również 
nauczycielem w szkole. 
Pani Katarzyny Lech Dyrektora ZSD w Żmigrodzie poinformowała, że                  
p. Łyczakowski nie jest nauczycielem, a w szkole wynajmuje halę sportową, jako 
Prezes Klubu SOKÓŁ  
Radny Rafał Zagórski poinformował o niestosownym zachowaniu                            
p. Łyczakowskiego w stosunku do p. Agnieszki Nowak trenera i grupy dziewczynek 
Klubu PIAST oraz wyrzuceniu drużyny z hali sportowej. Na zakończenie radny 
powiedział, że informację w tej sprawie złoży również, na piśmie. 
Pani Katarzyny Lech Dyrektora ZSD w Żmigrodzie powiedziała, że nie może 
ingerować w potyczki słowne p. Łyczakowskiego i p. Nowak, ponieważ nie 
odpowiada za zachowanie dorosłych osób. Natomiast odpowiada za wynajem hali, 
który był zgodny zawartymi umowami.   
Radny Leszek Kraszewski w odniesieniu do poruszonej sprawy przez radnego 
Zagórskiego powiedział, że będzie nalegał, aby rozstać się z tym Panem, ponieważ 
przekroczył wszelkie granice, jeżeli zostanie to potwierdzone.  
Radni nie zgłosili innych interpelacji i zapytań Radnych.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków i zapytań. 
Pani Sylwia Sułek-Balcerzak Dyrektor Publicznego Przedszkola w Żmigrodzie 
„Zielona Dolin” poinformowała, że Przedszkole, jako jedyne w powiecie wzięło 
udział w Projekcie Aniołkowe Granie, którego celem było wspieranie Rodzin 
Zastępczych i placówek, które pełnią rolę zastępczą, a Burmistrz Robert 
Lewandowski objął akcję patronatem. Akcja została zakończona 29 stycznia br., 
kiedy to grupa dzieci z Przedszkola wraz z p. Burmistrzem udała się do Domu 
Dziecka "Wiosna" w Krzydlinie Małej, gdzie przekazano prezenty oraz pieniądze na 
konto Domu Dziecka w wysokości 1800 zł. Na zakończenia p. Dyrektor podziękowała 
wszystkim, którzy dołączyli się do Akcji tj. Burmistrzowi Robertowi Lewandowskiemu, 
Przewodniczącemu rady Janowi Czyżowiczowi, Radnej Bożenie Żołnierowicz, 
Radnej Marii Rybce, Radnej Joannie Kantor, Radnej Annie Tatarek, Radnemu 
Andrzejowi Radek, Radnemu Jerzemu Kowalewskiemu, Radnemu Dariuszowi 
Gierus, Radnemu Andrzejowi Budziszowi. 
Radni nie zgłosili innych wolnych wniosków i zapytań. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołu z sesji nr XXXII. 
Radni nie wnieśli uwag do protokołów. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokół nr XXXII.    
Protokoły zostały przyjęty jednogłośnie ( 15 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji Przewodniczącego rady. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przypomniał, że Radni, którym urząd 
skarbowy wskazał nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych winni złożyć 
wyjaśnienia, które zostaną przesłane do Urzędu Skarbowego w Trzebnicy. 
Przewodniczący rady poprosił, aby radni wyjaśnienia złożyli do biura rady do końca 
lutego br. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXXIII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1450. 
Protokołowała ; 
Małgorzata Schnitzer 

 


